
Brugerrådsmøde GBH d. 27. august 2024 kl. 16.00-18.00 

 

Hvor: Greve Borgerhus. 

Til stede: Frank Christiansen, Tonny Nielsen, Bente Sølvsten, Freddy Christiansen, Heidi Larsen, 

Katja Toft, Henrik Duus Rosengreen. 

Afbud: Paula Didriksen, Britta Jacobsen, Inge-Lise Jensen. 

Referent: Catrine Eilersen (GIFC-administrationen) 

 

Dagsorden & Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt. 

 

2. Præsentation af ny sekretær Catrine og Kultur & Fritidschef Henrik 

 

3. Opfølgning på sidste referat  

Rullegardin i salen: Gardinet er ikke til at reparere, der ønskes indkøbt og opsat et nyt. Catrine 

kigger på det. 

Head set & batterier: Catrine indkøber. Batterier skal være tilgængelige både i GBH og i 

Frivilligcentret.  

Cafe i lokale 27: Emilie har sagen, der kommer firma ud og kigger på rummet. 

Kopimaskine koder: Catrine følger op. 

Affaldssortering: Afventer til næste møde. Catrine undersøger. 

 

4. Økonomi, herunder planlægning af investeringer  

- 2 mails fra Ronni, formand i Forretningsudvalg, vedr. akustikloft og borde. Se vedhæftet.  

- Akustikloft og borde godkendes og indkøbes. 

- Akustikloft i mødelokale 17 undersøges. 

- Lys til flagstang købes. Katja undersøger og sender model og pris til Catrine. 



- Markise – Katja undersøger og sender til Catrine 

- Nye stik til skærme i mødelokaler 10 stk. Catrine indkøber. 

- Kabler og kabeltromler. Katja undersøger og henter tilbud. 

- 2 stk. strømudtag. Katja og Emilie undersøger og får indhentet pris. 

- Forslag til kommende projekter: Nye bannere, synlighed af Borgerhuset. 

 

Henrik fortæller til orientering: 

Pengene der er budgetteret skal bruges ellers ryger de tilbage i kommunekassen.  

Pengene skal bruges og budgettet skal allerede fremlægges i foråret så der er et overblik over 

projekterne fra året. Det kan være en god ide at have en prioriteret liste over de projekter man 

ønsker, så hvis der er penge tilbage sidst på året, har man allerede et projekt klar.  

Ved man der kommer større projekter længere fremme, skal disse beskrives.  

 

5. Overblik over brug af kælderen  

- Stadig ikke afklaret. Franks nøgle virker desværre ikke. Dennis laver ny nøgle til Frank. Katja 

informerer at når billedskolen er åben er der også åbent til kælderen.  

 

6. Eventuelt 

- Der spørges til kommunebiler på parkeringspladsen. De er der fordi kommunen har 

udekørende teknisk service personale siddende i GBH. 

- Der informeres om nyeste info vedr. den nye daginstitution. Affaldscontainer flyttes til 

forreste parkeringspladser. Indvielse af den nye Petanquebane d. 30. september. Første 

spadestik forventes start oktober 2024. 

 

Næste møde 26. november kl. 16.30 m. julespisning på Café Langsiden i Greve 

Idrætscenter.  

Catrine sender en ny kalenderindkaldelse og den gamle slettets. 

 

 


